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Abstract (en)
[origin: WO2024012906A1] The invention relates to an enameled round wire, to a method for producing an enameled round wire, and to the use
of enameled round wires. Until now, antifriction wire enamel, in particular those also comprising siloxane group-containing polymers, could not
be impregnated because the uppermost "final" antifriction layer in the multi-layer structure of the wire enamel has non-polar properties due to the
siloxane groups. According to the invention, the multi-layer structure can be used to at least break open the uppermost antifriction enamel layer
using the intermediate step of energizing and/or Joule heating to 200 °C or more for a brief period, which is in any case often part of the process, so
that a liquid impregnating resin can subsequently bind to the thermally instable layer located below the uppermost antifriction layer.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen lackisolierten Runddraht, ein Verfahren zur Herstellung eines lackisolierten Runddrahts und die Verwendung von
lackisolierten Runddrähten. Bislang konnten gleitfähige Drahtlacke, insbesondere auch mit Siloxangruppen-haltigen Polymeren, nicht imprägniert
werden, da die oberste "letzte" Gleitschicht beim Multilagenaufbau des Drahtlacks aufgrund der Siloxangruppen unpolare Eigenschaften hat. Die
Erfindung zeigt, dass der Multilagenaufbau genutzt werden kann, um durch den ohne oftmals vorhandene Zwischenschritt mit Temperatureintrag der
Bestromung und/oder Joule'schen Erwärmung kurzzeitig auf 200°C oder mehr die oberste Gleitlack-schicht zumindest aufzubrechen, so dass eine
darauffolgende Imprägnierung mit flüssigem Imprägnierharz an die unter der obersten Gleitschicht befindliche thermisch instabile Schicht anbinden
kann.
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